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Időrendi bontás 

 2015.06.30. Küldöttgyűlés 

 2015.07.02. Tanulmányi Csoport 

 2015.07.03. Mentorbeszélgetés 

 2015.07.08. Intézeti Tanács 

 2015.07.15. Kari Tanács 

 2015.07.24-2015.07.26. Mentortábor 

 2015.08.03. Borítékolás 

 2015.08.04. Gólyatábori megbeszélés 

 2015.08.07. Szakterületi Bizottsági ülés  

 2015.08.07. Gólyatalálkozó 

 2015.08.23. Gólyatalálkozó 

 2015.08.24.-2015.08.26. Gólyatábor 

 2015.08.31. MSc beiratkozás  

 2015.09.01. Kritériumdolgozat felügyelés 

 2015.09.03. BSc beiratkozás 

 2015.09.08. Szakterületi Bizottsági ülés   

 

Tevékenységek 

 
A küldöttgyűlés utáni első feladataim közé a mentorbeszélgetésen való részvétel volt, amit én személy 

szerint nagyon élveztem. Számomra érdekes volt látni, hogy az egyes mentorjelöltek hogyan 

reagálnának a különböző szituációkra. A nap végén szakterületünk további négy mentorral 

gazdagodott, így megkapva a lehetőséget, hogy a korábbi kiválasztott mentorok terheit lecsökkentsük.   

 

Ezután természetesen a mentortáborban is részt vettem, ahol megtartottam a szakos előadást biológia 

szakterületi mentorainknak. Fontosnak tartottam, hogy ne egy hagyományos előadás legyen, hanem 

inkább egy közös beszélgetés, amely során a mentorokkal ismertettem a legfontosabb változásokat a 

Biológia Intézetben és a 2015-ös mintatantervben, valamint meséltem arról, is hogy milyen programok 

várhatóak ősztől.    

 

A nyári szünet első hetétől kezdve Fetter Dáviddal elkezdtük felújítani a biosz.elte.hu-t, így hamar és 

friss információkkal ellátva elérhetővé vált újból a honlap. Célunk ezzel az volt, hogy minden fontos 

tudnivaló egy helyen összegyűjtve könnyedén elérhető legyen, mindenki számára. Az eddigi hallgatói 

visszajelzések pozitívak a honlapról, aminek kifejezetten örülünk.  

 

A ponthatárok kihirdetése előtt létrehoztam a 2015-ös gólyacsoportot, amit próbáltunk minél több 

felületen (e-mail, felvételi értesítés, Facebook oldal, honlap) hirdetni. Eleinte nagyon kevesen 

csatlakoztak, de ahogy közeledtünk a szeptember felé egyre több lett az elsőévesek száma.  

A felvételivel kapcsolatos teendőim közé tarozott még a gólyakisokos Biológia Szakterületéhez köthető 



tartalom frissítése, illetve a Tétékás Gólyanyúzba való biológia szakterületi cikk megírása. 

Mindkettőnek próbáltam minél gyorsabban eleget tenni, valamint segítettem a felvételi értesítések 

borítékolásban is. Ezenfelül két gólyatalálkozón is részt vettem, ahol bemutatkoztunk az újonnan 

felvetteknek. Én úgy láttam, hogy mindenki élvezte a találkozót, így várható volt ennek a folytatása. 

Sajnos csak két gólyatalálkozón tudtam részt venni. Természetesen a gólyatáborba is ellátogattam, 

ahol a szakos nap lebonyolításában vettem részt, így emiatt az azt megelőző szakos napot érintő 

gólyatábori megbeszélésen is jelen voltam.  Ezen a napon a mentorokkal bemutatkoztunk, bemutattuk 

a hallgatói életet szakterületünkön, programokat ajánlottunk, és játékos ismerkedést tartottunk kisebb 

csoportokban.  A mentorbeosztást a kritériumdolgozatok előtti napon elkészítettem, így a mentorok 

szeptember első napján a többi gólyáikkal is megismerkedhettek, és segíthettek a tárgyfelvételnél.  

 

Az év elején segítettem az MSc-s és BSc-s beiratkozásoknál, utóbbin előadásra is sor került. 

Felügyeltem a kémia és biológia kritériumdolgozatoknál, illetve javítottam biológia dolgozatokat is.  

 

A júniusi küldöttgyűlés óta két Szakterületi Bizottsági ülésre került sor. Az első ülésre azért került sor, 

hogy kinevezzük a RuBiSCo koordinátorát, ezt a pozíciót azóta Fetter Dávid tölti be, aki jól halad a 

munkájával. A szeptemberi ülésen sok mindenről szó eset, ezek közé tartozik a biológia SzaB 

ügyrendének módosítása, amely több szempontból is szorult a különböző változásokra. Ezenkívül 

kineveztük BReKi koordinátornak Bohár Balázst, aki ismertette is a tervezett programokat. Aznap szóba 

került még a bevonó SzaCs és a gólyaavató megszervezése is, mindkettőt szeptember - október tájékán 

szeretnénk megszervezni. Nagy örömömre a szeptemberi ülésen sokan részt vettek, közöttük egy 

elsőéves is, így ki tudok kérni az ő véleményét, amely nagyon hasznosnak bizonyul a szervezés során.  

 

A delegáltságaimnak eleget tettem, részt vettem az Intézeti Tanácson és Kari Tanácson is. Sajnálatos 

módon le kellett mondanom az IT és KT delegáltságról, amelynek oka az, hogy ütközik az egyik 

órámmal. Viszont hamar találtunk egy újabb jelöltet mindkét tanácsba.  

 

A levélre és Facebook üzenetre igyekszek mindig azonnal vagy még aznap válaszolni, és a felmerülő 

különböző problémákra megoldást találni. Folyamatosan hirdetem a különböző programokat, illetve 

próbálom a hallgatótársaimat minél jobban tájékoztatni az egyetemet és tanulmányaikat érintő 

eseményekről. A szerdai fogadóórámat megtartottam.   

 

Végül megszeretném köszönni a mentorok és a Szakterületi Csoport tagjainak a segítségüket!  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

 

Szívesen válaszolok bármelyik kérdésre, tehát nyugodtan keress fel, akármilyen kommunikációs 

csatornán keresztül!  

 

Budapest, 2015.09.11. 
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